
Supplerende oplysninger  

 

Crossover: Mindfulness Sport  

• Vil du uddybe, hvad Mindfullness Sport går ud på?  

SVAR: ”Ren praksis så dyrker vi mindfulness inden vi begynder at dyrke multisport, så de 

unge kan få styr på deres nerver og hvile i dem selv inden, de skal dyrke idræt. 

Sportsgrenene vi dyrker varierer med alt fra stikbold til basketball, fodbold m.m. ” 

• Ifølge projektbeskrivelsen har projektet været i gang siden februar. Vil du kort beskrive, 

hvordan projektet er blevet modtaget og hvordan det går?  

SVAR: ”Projektet går rigtig godt selvom, de unge drenge lige skulle vende sig til 

mindfulness, som blev taget godt imod af pigerne. Dog har vi kun 5 piger, som kommer, 

men vi kan mærke, at interessen vokser.” 

• I ”Antal deltagere” skriver du 25-50 børn og unge. Er det i alt, eller er det pr. træningsgang? 

SVAR: ”Det er forskelligt. Indtil videre har vi haft 32 børn og unge forbi vores træning. Det 

mindst antal deltagere vi har haft til en træning er 9 stykker, og det var i starten. Det 

højeste har været 19 børn.” 

• Hvad sker der med træningsudstyret, når I er færdige med forløbet? 

SVAR: ”Vi forventer, at vi bliver ved med dette tiltag med støtte fra Københavns Kommune 

og andre. Hvis tilbuddet i værste tilfælde skulle slutte efter årsskiftet så får I i Lokaludvalget 

træningsudstyret.” 

• Er tilbuddet særligt for Vanløses børn og unge. Eller har I deltagere fra hele kommunen? 

SVAR: ”Tilbuddet er primært for Vanløses børn og unge.” 

 

• Hvor meget udstyr har I købt? Og for hvor mange kroner? 

SVAR: ”Vi har søgt 30.000 kr. hos jer og har købt udstyr for 30.000 kr.” (ansøgeren har 

vedhæftet faktura på 30.000 kr.) 

 

• Hvis ikke lokaludvalget kan tage i mod udstyret efter, at forløbet stopper, hvem har I så 

tiltænkt skal have udstyret?  

SVAR: ”Vi har tænkt os at køre projektet videre i mange år frem. Men hvis forløbet skulle 

stoppe en dag, ville vi i fællesskab med jer finde en løsning på hvem af vores 

samarbejdspartnere skulle overtage vores udstyr og redskaber. Gadeplan Vanløse kunne 

være en mulighed eller Fritidscenter Vanløse (Klynge Engen 018). Klyngen består af 6 

institutioner fordelt på 21 matrikler i Vanløse, så mulighederne er mange ☺” 

 

• Er det muligt at få et delregnskab tilsendt omkring sommerferiens start? 

SVAR: ”Ja selvfølgelig.” 

 

 



 

Krumspring: Tryg i Krumspring 

• Hvornår planlægger I at trykke brochuren? 

SVAR: ”Hvis vi får støtte til brochuren, så vil vi begynde at skrive brødteksten i juni. 

Instruktørerne er kommet med to ideer til aktiviteter, før vi starter sæsonen primo 

september, så det vil være godt at have en noget klar inden dag. Vi holder 

instruktørweekend 17. – 19. august, og der kommer nogle tilføjelser/rettelser, når flokken 

af instruktører bliver delt op i grupper og bedt om at komme med forbedringer. 

Timeforbruget indtil dette tidspunkt vil være gratis udført af frivillige. 

Derefter kontakter vi vores konsulent hos GymDanmark, og hun vil nok have nogle 

yderligere tilføjelser til indholdet. Vores administrator vil også tilføje noget, så det hele 

hænger sammen med alle vore dokumenter for Tryg i Krumspring. 

Derefter tager vi fat i en designer og et trykkeri, så den bliver udformet flot og indbydende. 

Vores administrator vil sparre med designer og trykkeri sammen med en af instruktørerne. 

Vi kommer til at betale for fragt af brochurerne til en af os. Uddeling og kørsel til kan 

instruktørerne selv klare.  

Jeg tror, at et realistisk bud vil være oktober/november mht. uddeling. Der plejer også at 

være et møde i Vanløse Idrætsråd på det tidspunkt.” 

Anja Musikskole: Stranden 

• Hvad søger I lokaludvalget om? 

SVAR: 5500 kr.  

Marika Thinggaard: Brasilianske toner til ældre 

• Jeg vil høre, om I har taget kontakt til plejecentrene, og har de udtrykt et ønske om at 

booke jeres koncerter? 

SVAR: ”Min erfaring fra de to gange vi har gennemført lignende projekter på plejehjem (i 

2015+16) er, at det gør en stor forskel for plejehjemmene om projektet er støttet af 

lokaludvalgene eller ej. Derfor venter jeg med at kontakte plejehjemmene til, at jeg har en 

reel pris at tilbyde arrangementet for, så det er nemt for den aktivitetsansvarlige at tage 

stilling til.  Vi har tidligere spillet på Damsøgård, Bonderupgård og Sct. Johannes i 

Vanløse.  De fleste er som regel interesserede, medmindre de har kalenderen fyldt op 

allerede, såfremt økonomien kan løbe rundt for dem.”  
 

Oasen2720. Rock i Rendestenen Festival 

• Hvem lejer I stole af? 

SVAR: Nordsjællands serviceudlejning 

• Umiddelbart kan jeg kun regne udgifter for 37.350 kr., men I søger om 38.350 kr. Vil du 

regne efter? 



SVAR: Ansøgeren bekræfter, at der kun er udgifter for 37.350 kr., og derfor rettes det 

ansøgte beløb til 37.350 kr. 

 

 

 

 


